

Title (en)

Device for mounting a faceplate to a lock casing for doors, windows or the like.

Title (de)

Befestigung einer Stulpschiene an ein Schlossgehäuse für Türen, Fenster o. dgl.

Title (fr)

Dispositif de fixation d'un boîtier sur une têtère d'une ferrure de verrouillage pour porte, fenêtre ou analogue.

Publication

**EP 0306427 A1 19890308 (FR)**

Application

**EP 88440060 A 19880726**

Priority

FR 8711570 A 19870812

Abstract (en)

A locking fitting (1), such as a lock, espagnolette, espagnolette lock or the like, comprising one or a plurality of cases (2) fixed to a face plate (3) and containing a mechanism for controlling one or more locking elements (4, 5), the face plate (3) of this locking fitting (1) possessing, on its inner face (11) surface-mounted, for example, on the front edge of a leaf of a door, window or the like, riveting means consisting of studs (13) projecting in relation to the inner face (11) of said face plate (3). <IMAGE>

Abstract (fr)

Une ferrure de verrouillage (1), telle que serrure, crémone, crémone-serrure ou autre, comprenant un ou une pluralité de boîtiers (2) solidaires d'une têtère (3) et renfermant un mécanisme de commande d'un ou plusieurs éléments de verrouillage (4,5), la têtère (3) de cette ferrure de verrouillage (1) comportant, sur sa face interne (11) venant en applique, par exemple, sur le chant avant d'un ouvrant d'une porte, fenêtre ou analogue, des moyens de rivetage constitués par des têtons (13) se présentant saillant par rapport à la face interne (11) de ladite têtère (3).

IPC 1-7

**E05B 9/00**

IPC 8 full level

**E05C 9/00** (2006.01); **E05B 9/00** (2006.01); **E05B 9/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E05B 9/002** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 1553302 A1 19701126 - BRUEGEMANN HANS
- [A] US 1426702 A 19220822 - AUGENBRAUN PETER F
- [A] GB 283757 A 19280119 - ERNEST LEGGE, et al

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES GB GR IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0306427 A1 19890308**; **EP 0306427 B1 19910911**; AT E67268 T1 19910915; CA 1331291 C 19940809; DE 3864781 D1 19911017; ES 2026684 T3 19920501; FR 2619407 A1 19890217; FR 2619407 B1 19950113; GR 3003295 T3 19930217; JP S6471974 A 19890316

DOCDB simple family (application)

**EP 88440060 A 19880726**; AT 88440060 T 19880726; CA 574521 A 19880811; DE 3864781 T 19880726; ES 88440060 T 19880726; FR 8711570 A 19870812; GR 910401919 T 19911206; JP 19903888 A 19880811